

《應用倫理評論》為一開放的園地，
每半年出刊，長期徵稿。

本刊以應用倫理學為主要方向，
尤其著重具備當代性的議題文章。
歡迎海內外學者與各方研究生賜稿。

來稿請寄：ncu3121@cc.ncu.edu.tw

 **Applied Ethics Review**
Vol. 77, October 2024

Introduction

Tzu-Ying Su

Introduction: Philosophy for the Public

Special Topic

Feng-Wei Wu

Public Philosophy in Taiwan: "Philosophy on Friday" and the Idea of Public Use of Reason

Hsien-I Chiu、Kai-Yuan Jheng

Rethinking Philosophy Communication: New Media for Connecting Philosophy with Public Audiences

Chien-Chi Lu

Exploring the Development and Challenges of Philosophical Counseling in Taiwan

Chiung-Hsia Chen

Cultivating Future Talent: The Necessity and Practice of Children's Philosophy Education



應用倫理評論

Applied Ethics Review

專題：面向大眾的哲學

導言

蘇子嫻 面向大眾的哲學


專題論文

吳豐維 公共哲學在臺灣：以「哲學星期五」為個案的考察

邱獻儀、鄭凱元
翻轉哲學傳播的可能性：連結哲學與大眾的新媒體

呂健吉 從幾個面向探討臺灣哲學諮商的發展和困境

陳瓊霞 培養未來人才：兒童哲學教育的必要性與實踐

 第77期 October 2024

國立中央大學哲學研究所應用倫理研究中心
Center for Applied Ethics Graduate Institute of Philosophy National Central University



國立中央大學哲學研究所應用倫理研究中心
Center for Applied Ethics, Graduate Institute of Philosophy, National Central University